
KS GRADIŠČE NASPROTUJE GRADNJI GARAŽNE HIŠE

Škodljiva dvotirnost
urbanistične politike

Še preden so načrtl resnlčno dozorell, /e gradnja
nove parklrne hlše ob Aškerčevi cesti ozlroma ob
Snežnlškl ullcl razvlla že pravo polemiko. Medtem ko
mestnl urbaniatl razglašajo to območle za gradnfo
parklrne hlše kot nafbolj prlmerno, pajlkrajanl Gradl-
šča odločno nasprotujejo.

Stališče krajanov in tam-
kajšnjih inštitucij je na 31. seji
zbora združenega dela odloč-
no zastopala tudi 35. konfe-
renca delegacij. O gradnji par-
kirne hiše je razpravljal nato
še občinski izvršni svet. Spre-
jeto je bilo načelno stališče: v
družbenem planu občine
Center za obdobje 1981-1985
in nikjer natančno določeno,
kje naj bi v otočini zgradili
parkirno hišo. V družbenem
planu je rečeno le, da bo po-
trebno začrtati gradnjo par-
kirnih hiš in parkirnih prosto-
rov, in sicer po proučitvi naj-
primernejših lokacij. Katere
bodo te lokacije, pa bo jasneje
določeno šele v prostorskem
planu občine, ki pa še ne bo
sprejet tako kmalu.

Izvršni svet je ob tem še za-
gotovil, da bodo pri določanju
lokacije parkirne hiše dosle-
dno upoštevali tudi želje in
pripombe krajanov. Lahko to-
rej sklepamo, da so razprave o

gradnji v KS Gradišče še mal-
ce preuranjene.

Kljub temu pa je treba ome-
niti, da gradnja garažne hiše
na spornem prostoru še ob-
staja v projektih ljubljanske-
ga urbanističnega zavoda.
Kot je omenil Janez Kresal, je
LUZ že uspel pridobiti prista-
nek Strojne in Filozofske fa-
kultete, da se na tem področju
gradnja ne bo širila. Lokacijo
zagovarja tudi mestni komite
za urbanizem.

Tako so se dogovorili, da Fi-
lozofska fakulteta svoje načr-
te za razširitev ob Rimski ce-
sti s predvidenih 10 tisoč kva-
dratnih metrov zmanjša za
polovico. Strojna fakulteta je
načrtovala podvojitev svojih
prostorov za okoli 5000 kva-
dratnih metrov in za eno etažo
nadzidavo prostorov ob
Aškerčevi cesti. Končno je bi-
lo še sprejeto, da ohranijo juž-
ne objekte ob Borštnikovem
trgu, ki so bili prvotno name-

njeni za rušenje. Ker pa ima
Strojna fakulteta še precej po-
treb za razširitev (novi inštitu-
ti), je bilo ob dejstvu, da je
področje Gradišča že tako
precej gosto pozidano, skle-
njeno, da se razmisli o novih
lokacijah na drugih mestih.

Očitno je torej, da je prišlo y
primeru gradnje v KS Gradi-
šče do določenih razhajanj.
Zato je predsednik IS občine
Center Zdene Mali tudi zak-
ljučil, da urbanistični zavod
prostorske politike v Ljublja-
ni ne more samostojno načr-
tovati. Njegova naloga naj bo,
da najde najboljše urbanistič-
ne rešitve za tiste načrte, za
katere se bodo dogovorili v
občini, ne pa da vsiljuje svoja
stahšča. To stališče so pod-
krepile tudi druge govorice,
ki se razširjajo po Ljubljani.
Govori se namreč tudi, da v
Gradišču ne bo parkirne hiše,
temveč da bodo namesto nje
zgradili - hotel.

Naj torej zaključimo. Ali bo
v KS Gradišče ob Aškerčevi
cesti zrasel nov hotel, garažna
hiša ali pa stanovanjski bloki,
bo dokončno določil šele ob-
činski prostorski plan.
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